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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

Odgovor službe SEED na pripombo v tedenskih novicah iz 
preteklega tedna: Zaradi odklopa v primeru električnih konic je 
mesečni račun za električno energijo nižji za cca 8 %, kar pomeni 
do 650.000,00 SIT na mesec prihranka. Ker so vedno možne boljše 
rešitve, bomo način izklapljanja klima naprav v tkalnicah ponovno 
proučili.

__________________________________________Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:

Ob uspešnem nastopu Tosame na sejmu Medilab se mi poraja 
vprašanje. Kako to, da ne delamo skoraj nič za moški del 
prebivalstva, ali ima kdo kakšno zamisel?

Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Organiziranje tečaj nemškega jezika za vodje oddelkov in nekatere 
vodje izmen. Tečaj poteka v Tosami vsak torek in četrtek.

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

V Knjigovodstvu OD ugotavljajo, da vsi delavci dosledno ne 
upoštevajo točke 4.6. Pravilnika o izvajanju obiska na domu v času 
zadržanosti od dela in zadrževanju izplačevanja nadomestila za 
čas bolniške odsotnosti, kar pomeni, da ne poskrbijo za 
pravočasno dostavo bolniški listov, to pa je takoj, ko ponovno 
nastopijo delo oz. zadnji delovni dan obračunskega meseca, v 
katerem so bili odsotni, če odsotnost traja še naslednji mesec. 
Želim opozoriti, da bomo v takih primerih morali upoštevati 
določilo točke 4.12.1. omenjenega Pravilnika, ki predpisuje 
zadržanje izplačila nadomestila.

_______________________________ Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Čeprav v predhodnem mesecu zaradi krizne situacije nismo 
odpremljali v Rusijo in Ukrajino, pa tudi na Hrvaško so bile 
odpreme zreducirane, smo v oktobru dosegli realizacijo prodaje v 
višini 317.000.000 SIT. V 45. tednu je bila izvršena prva od štirih 
odprem higienskih vložkov VIVIA po 20 kos, v humanitarne

namene, belgijskemu kupcu ALPINTER, ki smo ga pridobili na 
sejmu WORLDAID v Ženevi.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

V preteklem tednu smo v skladišče poleg manjših dobav surovin in 
pomožnega materiala, prevzeli še: 37 ton izčeska, 68 ton celuloze, 
15 ton vlaken, 15 ton preje, ki so volumensko zavzeli precej 
skladiščnega prostora in zahtevali veliko fizičnega napora 
sodelavcev.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Dan odprtih vrat je za nami. Svojci in sodelavci so se razporedili v 
7 skupin, ki sojih vodili vodje skupin skozi proizvodne oddelke do 
pogostitve v jedilnici. Nato je skledil ogled posameznih delovnih 
okolij. Iz razgovorov s sodelavci kot tudi svojci je bilo razbrati, da 
je bil cilj dosežen, obiskovalci zadovoljni in obenem presenečeni 
nad spremembami v posameznih proizvodnih oddelkih. Seveda je 
na mestu, da se zahvalimo sodelavcem v proizvodnji, ki so se 
odzvali vabilu za sobotno delo, vodjem skupin - razvojnim 
tehnologom, sodelavcem iz priprave dela, oddelkovodjem, vodjem 
izmen in osebju v kuhinji, ki so s svojim trudom in pripravljenostjo 
prispevali k nazornemu prikazu dejavnosti v družbi in dobremu 
počutju obiskovalcev.

Z uvedbo izvajanja proizvodnje po DPP je bil izdelan terminski 
plan, ki je v veliki meri že realiziran. Dokončno je potrebno še 
definirati transport materialov in nabaviti ustrezna transportna 
sredstva. To je povezano s porabo določenih finančnih sredstev, 
vendar upamo, da bomo ta zalogaj zmožni prenesti. Sledi še 
izdelava navodil za izvajanje DPP in transport materialov, 
poučevanje ter dejansko izvajanje dogovorjenega.

Janez Leskovec

Tkalnice:

V preteklem tednu je bil opravljen sestanek s predstavnikom 
termoenergetske službe glede izklopov strojev in klime ob konicah. 
Soglasno je bil sprejet dogovor: Na križno previjalnem stroju 
Avtosuk bo potrebno plansko, po potrebi nakladati potrebne 
količine na tiste dneve, ko ne bo obratovala modra linija v 
netkanem oddelku. S tem se bomo v tistih dnevih izognili 
nepotrebnim zastojem. Klima v TŠT gre na prioritetno listo. To
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pomeni, da bo vstavljena v računalniško izbiro izklopov ob konicah 
povsem na zadnje mesto, kar pomeni, da bodo izklopi le v 
najnujnejših primerih.

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
Teden je za nami, zato nanizajmo nekaj informacij. Steriliziramo na 
nov način s čisto paro. Pokvaril se je stroj za obšivanje vatirancev, 
popravilo je v teku. Zaradi slabega zgornjega in spodnjega noža na 
stroju za obšivanje trebušnih kompres smo zaviško razdrli in nože 
predali v TRS. Upamo na čim hitrejšo rešitev. Merilni stroj zaradi 
bolniške odsotnosti ne dela. Bolniška odsotnost do 30 dni je 
narasla. Prihodnji teden pričnemo z delom v tretji izmeni.

Oton Križman

Konfekcija:

Pretekli teden je minil v znamenju delovne sobote in sicer zaradi 
doseganja planirane proizvodnje za mesec november. Dan odprtih 
vrat, ki je bil v soboto, 7. novembra je zelo uspel. Komentarji s 
strani obiskovalcev so bili zelo zanimivi, opaziti pa je bilo tudi 
veliko zanimanje pri otrocih. V tem tednu obratuje modra linija v 
treh izmenah. Pri sadrona nanosu poteka izdelava vzorcev za 
potrebe TRS. Ostala proizvodnja poteka normalno, s pogostim 
dnevnim premeščanjem delovne sile v okviru oddelka.

Marjan Orehek

Mikalnica:
V tem tednu je delo potekalo po planu, razen v četrtek, ko je bil v 
dopoldanski izmeni večji izpad proizvodnje zaradi naraslih voda. 
Veliko sodelavk in sodelavcev ni moglo priti do tovarne, čeprav so 
iskali razne obvozne poti. Zadnji dan v tednu, to je v petek, pa nam 
je plansko delo prekinila nedobava vrečk za blazinice “Orchidee”, 
katere neposredno naroča kupec izdelka. Baje jih je pozabil 
naročiti.

Vinko Svetlin

Belilnica:
Milan Drčar

POB

V tednu, ki je minil, smo pričeli z izdelavo vložkov VIVIA za 
humanitarno pomoč.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Obseg dela kontrole proizvodov se je v letošnjem letu povečal v 
povprečju za 9 %, največ v oddelkih Tkalnice povojev za 21 %, 
Mikalnici za 23 %, v Sanitetni konfekciji za 12 %, kar pomeni, da 
so morali kontrolorji na osnovi pregledov v proizvodnji in 
laboratoriju sprostiti toliko več delovnih nalogov, narediti toliko 
več zapisov in marsikdaj še izpisati več analiznih certifikatov. 
Zaradi tega zaostajamo na področju občasnih analiz tehnološke in 
odpadne vode.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Od podjetja, ki nam nudi internetne storitve smo dobili v testiranje 
programsko orodje, ki uporabnikom osebnih računalnikov 
omogoča delo z aplikacijami na centralnem računalniku, kar preko 
programskega orodja, ki ga imajo uporabniki z dostopo do 
interneta. V sklopu tega programskega orodja obstaja tudi možnost, 
da postavimo elektronsko oglasno desko, na kateri bi lahko 
objavljali obstoječo papirnato dokumentacijo. Za začetek bomo 
poskusili z elektronsko objavo poslovnika o kakovosti in 
organizacijskih predpisov s področja ISO 9001. Ugotovili smo 
namreč, da bi z elektronsko objavo lahko obstoječim uporabnikom 
računalniškega informacijskega sistema zamenjali preko 3000 
papirnatih strani te dokumentacije.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Deževje in poplave kot vemo, niso prizadele imetja Tosame, pač pa se precej Tosamovcev ubada s škodo in sanacijo stanja na svjoih domovih. 
Vodstvo namerava do 13. novembra evidentirati najbolj prizadete sodelavce na osnovi ugotovitev Občinskega štaba za civilno zaščito in naših 
internih informacij. Najbolj prizadetim bo odobren izredni plačani dopust, odločitev o številu upravičencev in trajanju dopusta pa bo tudi 
sprejeta do 13. novembra.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Udeležili smo se kongresa Sindikata tekstilno-usnjarsko predelovalne industrije, kije potekal 06. 11. 1998 v Velenju. S svojimi aktivnostmi smo 
prispevali k vsebini in poteku kongresa. V organe republiškega odbora smo predlagali štiri kandidate, dva sta bila izvoljena. Na kongresu sta nam 
bili podeljeni priznanji za prizadevno sindikalno dela

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: S KS Naklada: 400 izvodov


